
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr L/2024 

50 Posiedzenie w dniu 17 stycznia 2024  

Obrady rozpoczęto 17 stycznia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Katarzyna Jóźwiak 

5. Justyna Korybska 

6. Anna Maciuszonek 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych. Na posiedzeniu komisji obecnych było 6 radnych, 

co stanowi kworum do opiniowania projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia Komisji, które odbyło się 20 grudnia 2023 r.  

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia Komisji, które odbyło się 20 grudnia 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 



 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2024-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2024 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2036 i 

zmiany w budżecie na 2024 rok. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

c) ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy termin składania wniosków nie zostanie 

wydłużony. Mieszkańcy mogą budować przydomowe oczyszczalnie w miesiącach jesiennych 

aż do października. 

 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że zmiana terminu wymaga konsultacji z UOKiK oraz Ministrem 

Rolnictwa, termin na wydanie opinii to 14 lub 21 dni. 

 

Ustalono, że zmiany zostaną uwzględnione w podczas uchwalania uchwały na kolejny rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył również temat rozwiązania przyznawanej dotacji w 

przypadku budynków wielorodzinnych. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że jest to trudne do rozwiązania i prace nad rozwiązaniem tego 

tematu trwają. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary, 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

d) określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że został usunięty przystanek Błudowo-

Szkoła. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pani Małgorzata Dzięcioł zapytała co z budynkiem po szkole w Błudowie. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że trwają rozmowy i dopóki nie ma ustaleń, nie jest w stanie nic 

powiedzieć. Jest możliwość utworzenia tam ośrodka z internatem. 

 

Pani Anna Maciuszonek powiedziała, że w sobotę była gołoledź i na chodnikach było ślisko. 

Prosiła o posypanie chodników w takiej sytuacji lub pozostawienie kupki piasku, aby osoby 

handlujące mogły same posypać najbardziej wyślizgane miejsca. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zmienność pogody powoduje, że nie można przewidzieć, 

jakie będą warunki. Nastąpiła również zmiana umów na zimowe utrzymanie. Poinformowała, 

że w tym roku została zwiększona ilość podmiotów do 4 świadczących usługi odśnieżania, co 

znacznie usprawni pracę.  

 

Pani Justyna Korybska powiedziała, że podczas remontu drogi we Włóczyskach został 

wymieniony przepust, ale zapycha się, bo rowy nie są udrożnione. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że rowy zostaną oczyszczone przy okazji remontu dalszej części 

drogi. 

 

Podjęto temat ustalenia terminu spotkania w sprawie remontu drogi w Błudowie.  

 

Pani Katarzyna Jóźwiak zapytała, czy są ustalenia w sprawie remontu drogi 505. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że ustalono, że Gmina Młynary wykona projekt w ramach 

wkładu własnego. Zarząd Dróg Wojewódzkich deklaruje, że wykona nakładkę od 

skrzyżowania przy stacji paliw w stronę Płonnego. Dokumentacja budowlana ma być 



wykonana na Płonne i Błudowo wraz z chodnikami. Na wykonanie dokumentacji planuje się 

pozyskanie dofinansowania. 

 

Pani Katarzyna Jóźwiak poruszyła temat drzewa w m. Płonne leżącego przy drodze, które 

zostało zepchnięte w rów, co powoduje zapchanie rowu i gromadzenie się w tym miejscu 

wody. Zapytała, dlaczego ZDW tego nie sprząta.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że należy w takiej sytuacji zgłosić temat do zarządcy drogi, co 

zostanie uczynione. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji zamknęła obrady L Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

 

  

 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


